
 

 

 

       

Αθήνα, 7 Ιουλίου 2025 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Προς τον Υπουργό Εσωτερικών 

 

ΘΕΜΑ: «Συνεχίζονται οι σφοδρές αντιδράσεις των Κτηνιάτρων της χώρας για την 

ακολουθούμενη πολιτική στειρώσεων και λήψης γενετικού υλικού σε δεσποζόμενα ζώα»  

 Σε παρατεταμένη απεργιακή κινητοποίηση βρίσκονται οι κτηνίατροι όλης της χώρας, μέλη του 

Πανελλήνιου Κτηνιατρικού Συλλόγου (ΠΚΣ), αντιδρώντας έντονα σε βασικές προβλέψεις του νόμου 

4830/2021, που αφορούν στη λήψη γενετικού υλικού (DNA) από δεσποζόμενα ζώα συντροφιάς και 

στην παραχώρηση κονδυλίων σε ΜΚΟ για την υλοποίηση προγραμμάτων στείρωσης και περίθαλψης 

αδέσποτων ζώων. 

Οι αντιδράσεις των επιστημόνων του κλάδου δεν είναι αόριστες ή ατεκμηρίωτες. Αντιθέτως, έχουν 

καταθέσει σαφείς επιστημονικές και πρακτικές ενστάσεις, μεταξύ των οποίων η απουσία 

δημοσιευμένης επιστημονικής τεκμηρίωσης για την τεχνική λήψης DNA και τη συμβολή της στη 

διαχείριση των αδέσποτων, η επιβολή σημαντικού οικονομικού κόστους στους κηδεμόνες 

δεσποζόμενων ζώων, η ανησυχία για τον ρόλο των ΜΚΟ και την ανακατανομή των σχετικών πόρων 

εκτός δημόσιων ή διαφανών διαδικασιών. 

Παρά τις παραπάνω ενστάσεις, η Κυβέρνηση φαίνεται να μην έχει προχωρήσει σε κανένα είδος 

ουσιαστικής διαβούλευσης με τον ΠΚΣ – τον επίσημο και καθ' ύλην αρμόδιο επιστημονικό φορέα για 

την κτηνιατρική πολιτική της χώρας. Αντιθέτως, εφαρμόζει διατάξεις που προκαλούν πρακτικές 

δυσκολίες στην υλοποίηση και, ταυτόχρονα, γεννούν ευρεία αντίδραση από έναν ολόκληρο 

επαγγελματικό κλάδο. 

Επειδή η αντιμετώπιση του ζητήματος των αδέσποτων απαιτεί επιστημονικά τεκμηριωμένες, 

κοινωνικά δίκαιες και διοικητικά εφαρμόσιμες λύσεις, 

Επειδή η πολιτεία οφείλει να συνεργάζεται με τους αρμόδιους επαγγελματικούς φορείς και όχι να τους 

αγνοεί, 

Επειδή η συνέχιση της απεργίας δημιουργεί σοβαρές επιπτώσεις στην παροχή κτηνιατρικών 

υπηρεσιών και στην εφαρμογή του ίδιου του νόμου,  

Ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός: 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

7354

Ημερομ. Κατάθεσης:

7/7/2025



 

 
1. Προτίθεται το Υπουργείο να καλέσει τον Πανελλήνιο Κτηνιατρικό Σύλλογο σε άμεσο και 

θεσμικά κατοχυρωμένο διάλογο, προκειμένου να εξεταστούν οι επιστημονικές ενστάσεις που 

έχουν τεθεί; 

2. Υπάρχει πρόθεση τροποποίησης ή αναστολής εφαρμογής διατάξεων που, κατά κοινή 

παραδοχή των κτηνιάτρων, είναι προβληματικές και μη εφαρμόσιμες στην πράξη; 

3. Ποιο είναι το σχέδιο του Υπουργείου για την αξιοποίηση των δημόσιων πόρων και τη 

διασφάλιση της διαφάνειας στις σχετικές αναθέσεις προγραμμάτων στείρωσης και 

περίθαλψης; 

 

Οι Ερωτώντες/ώσες Βουλευτές 

 

Τσαπανίδου Παρθένα (Πόπη) 

 

Βέττα Καλλιόπη 

 

Γιαννούλης Χρήστος 

 

Δούρου Ειρήνη (Ρένα) 

 

Μαμουλάκης Χαράλαμπος (Χάρης) 

 

Μεϊκόπουλος Αλέξανδρος 

 

Μπάρκας Κωνσταντίνος 

 

Νοτοπούλου Αικατερίνη 

 

Παππάς Νικόλαος 

 




